
Køge Sportsfiskerforening - Ordinær generalforsamling 2025 

 

Køge d. 23 januar 2025.  

 

Referat:  

1) Valg af dirigent 

• Gert Stahl Jacobsen vælges som dirigent 

• Allan Knudsen er referent 

• Dirigenten konstaterer, at generalforsamlingen er godkendt af deltagerne 

2) Beretninger 

• Formandens beretning – Se fuld beretning på hjemmesiden under ”om KSF” → ”Referater og rapporter” 

• Allan Knudsen og Dennis Petersen fik ordet og holdte taler for den afgående formand 

• Udvalgsberetninger: 

o Jesper Helt informerede om Juniorudvalget, herunder også: 

▪ Der har også i det forgangne år været fremgang i juniorudvalget og der kommer flere til 

▪ Der arrangeres arrangementer løbende i 2025, og der kommer endnu flere fremadrettet 

o Peter Villquist informerede om Kystudvalget, herunder: 

▪ 2024 gik ud på at udforske nye pladser efter stormen i oktober 2023 

▪ Fra foråret 2025 forsætter kystudvalget i samme rammer som altid og der er planlagt 2-3 

ture allerede 

o Jesper Stenkilde informerede om Bådudvalget, herunder også: 

▪ Bådene har været godt booket hele året i Dalby og Kimmerslev og det ser ud til 2025 bliver 

endnu et godt år i søerne. Fiskeriet efter gedder har været rigtig godt, og der er fanget 

mange flotte fisk i 2024 

▪ Broen i Dalby sø er i så dårlig stand, og KSF har fået materialer fra Køge kommune til at 

bygge en ny. Der kommer derfor en ny bådebro i første kvartal af 2025, og bestyrelsen 

overvejer i øvrigt også om båden skal renoveres eller skiftes ud 

o Lars Lønstrup informerede om Havudvalget, herunder også: 

▪ Der har ikke været nogle havture i 2024, da udvalget havde travlt på den private front, men 

der planlægges 2-3 ture i 2025 

o Lars Båstrup-Spohr informerede om Vandplejeudvalget, herunder også: 

▪ Kort hvordan den nye undersøgelse fra DTU fagligt understøtter udvalgets beslutning om at 

stoppe el-fiskeriet i 2024 

▪ Restaureringsprojekter i 2024 og nye projekter i 2025 

o Gert Stahl Jacobsen informerede om klubhusudvalget og fremdriften i projektet 

▪ Det ser positivt ud       

3) Regnskab (herunder bemærkninger fra den kritiske revisor): 

• Kassereren gennemgik regnskabet for 2024 

• Kritisk revisor, Gert Jacobsen, udtrykte tilfredshed med regnskabet 

• Regnskab godkendt 

4) Indkomne forslag: 

a) Ingen 

 

 



 

5) Valg af medlemmer til bestyrelsen, revisorer og suppleanter: 

a) Bestyrelsens forslag om antal bestyrelsesmedlemmer: 7 

• Det vedtages at bestyrelsen i 2025 igen består af 7 personer 

b) Valg: 

Ny formand: Allan Knudsen 

Bestyrelsesmedlem: Jesper Stenkilde - Genvalg 

Bestyrelsesmedlem: Michael Dangkel  - Genvalg 

Revisor: Jørgen Gulbrandsen  - Genvalg 

Nyt bestyrelsesmedlem: Lars Lønstrup 

Ny suppleant: Robin Petersen 

Ny revisor suppleant: Morten Milo 

6) Kontingent og indskud for den kommende sæson 

• Ingen ændringer i hverken kontingent eller indskud - Vedtaget 

7) Fastsættelse af medlemstal 

• På trods af stor medlemstilgang forbliver maksimalt medlemsantal uændret på 700 og dermed ingen 

ændringer - Vedtaget 

8) Præmieuddeling – Klubmesterskab 2024 

• Overrækkelse af diplomer og præmier til vinderne i både Klubmesterskab og Kystmesterskab 

9) Eventuelt 

• Bestyrelsen informerede om: 

o De nødvendige straksændringer af foreningens fiske- og ordensreglement for at reglerne passede 

med tilgangen af åbassinet til foreningens fiskevand.  

• Følgende spørgsmål/kommentarer til bestyrelsen: 

o KSF’s medlemmer blev inviteret til at besøge Strøby Egede dagen den 24 maj 2025 og bestyrelsen 

blev informeret om muligheden for at foreningen kunne få en stand på dagen. 

Bestyrelsen svarede, at de ville kigge ind i, om det ville give mening at bruge kapacitet på dette ift. 

hvad foreningen ville kunne få ud af det. 

o Der blev spurgt ind til de ændringer i vedtægterne som bestyrelsen foreslog sidste år på 

generalforsamlingen. 

Bestyrelsen svarede, at det er en meget stor opgave at lave et sådan nyt oplæg, da det griber ind i 

mange aspekter af foreningens virke, og da andre emner er blevet prioriteret har bestyrelsen ikke 

haft tiden til det. Bestyrelsen håber på at kunne præsentere det på næste generalforsamling i 2026. 

Dirigenten afsluttede den officielle del af generalforsamlingen og takkede for god ro og orden. 

 

Venlig hilsen, 

Bestyrelsen 

Køge Sportsfiskerforening 

 

Dirigent – D. 11/02 - 2025 

 

 


